



News Release

Spokesperson:

Yvonne Yan
Vice President
Investor Relations &
Corporate Communications

D-Link Announces Record High Globally Consolidated Pro Forma Revenue of US\$ 117 Million for the Month of September 2005

Taipei, October 7, 2005 - D-Link today announces globally consolidated pro forma monthly revenue of US\$ 117mln for September 2005, up 17.0% YoY and 13.7% MoM. In NT\$ terms, September globally consolidated revenue was NT\$3,850mln, up 13.2% YoY and 16.1% MoM. Year-to-date D-Link reported pro forma consolidated revenue of US\$ 838mln, up 18.4% YoY. Or in NT\$ terms: NT\$ 26,583mln, up 11.8% YoY. This is by far the highest ever revenue recorded for the company.

友訊科技九十四年九月自結全球合併營收 美金一億一仟七佰萬元(新台幣 38.50 億元)，創歷史新高

友訊科技今日(94年10月7日)公佈自行結算的94年9月全球合併營收為美金1億1,700萬元，較去年同期成長17.0%，較上月成長13.7%。以新台幣計算，94年9月全球合併營收則為新台幣38.50億元，較去年同期成長13.2%，較上月成長16.1%。累計94年1至9月友訊自結全球合併營收為美金8.38億元，較去年同期成長18.4%。以新台幣計算則為新台幣265.83億元，較去年同期成長11.8%。此乃友訊科技成立以來，單月及單季之最佳業績，且無論以美金或台幣計價，均同創歷史新高。

D-Link Corp. September 2005 Monthly Revenue

	US\$ mln			
Net Sales	09/04	YTD/04	09/05	YTD/05
D-Link HQ	53	420	62	452
D-Link OBU	82	569	79	594
Alpha Networks	44	314	58	398
<i>Related Party Transactions</i>	(79)	(594)	(82)	(606)
Consolidated	100	709	117	838

	NT\$ mln			
Net Sales	09/04	YTD/04	09/05	YTD/05
D-Link HQ (友訊台灣母公司)	1,806	14,071	2,043	14,329
D-Link OBU (友訊海外子公司)	2,784	19,081	2,609	18,844
Alpha Networks (明泰科技)	1,497	10,543	1,910	12,621
<i>Related Party Transactions(聯屬公司間交易)</i>	(2,687)	(19,919)	(2,712)	(19,211)
Consolidated (全球合併)	3,400	23,776	3,850	26,583

All 2005 figures: pro forma